
Beste Harelbekenaar
De herfst is in volle gang. De blade-
ren verkleuren en de dagen worden 
korter. Het is een mooie gelegenheid 
om samen te komen en te genieten van 
de warmte van onze N-VA-familie. Ik 
nodig daarom iedereen van harte uit 
voor onze Herfstbarbecue op zondag 
26 november.

We organiseren de barbecue samen 
met het arrondissement Kortrijk-Roe-
selare-Tielt. Verwacht u dus aan goed 
eten en gezelligheid, maar ook aan 
inspiratie en dialoog. Dit jaar hebben 
we twee bijzondere sprekers die hun 
inzichten en ideeën over de actualiteit 

en de komende verkiezingen met ons 
delen: Yngvild Ingels en Axel Ronse.

Yngvild Ingels is onze toonaangevende 
stem in de wereld van veiligheid en crisis-
management. Dankzij haar expertise 
begrijpen wij de uitdagingen in Vlaan-
deren en België beter en pakken we die 
beter aan. Een boeiende dame met een 
warm hart.

Axel Ronse brengt een schat aan 
ervaring in economische ontwikkeling, 
innovatie en ruimtelijke ordening met 
zich mee. Zijn inzichten inspireren 

om manieren te vinden die Vlaande-
ren laten groeien en bloeien in de snel 
veranderende wereld. Ik kijk er naar uit 
om u te zien en samen met u te genie-
ten. De link om in te schrijven vindt u 
hieronder.

Met vriendelijke groet,

Niko Tanghe,
voorzitter N-VA 
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Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Mental shift voor mobiliteit
De gemeenteraad keurde recent het regionaal mobiliteitsplan 
en het mobiliteitsplan Harelbeke goed. N-VA Harelbeke keur-
de beide plannen mee goed. N-VA-gemeenteraadslid  Patrick 
Claerhout gee�  een woordje uitleg.

Hoe groot is de verandering die op ons afkomt?

Redelijk ingrijpend maar nodig. Beide plannen sturen ons rich-
ting nieuwe mobiliteit onder de noemer van STO(e)P : Stappen 
/ Trappen / Openbaar vervoer / Elektrisch / Privé. Dat zal een 
invloed hebben op onze mobiliteit en op onze levenswijze. Dat is 
de modal shift, we schakelen over op nieuwe duurzame vormen 
van vervoer. De modal shift zal echter veel meer een mental shift 
worden. We gaan ons moeten aanpassen aan nieuwe vormen van 
mobiliteit.

U bent dan een tevreden man met dat plan?

We zijn er nog niet, laat dat ook duidelijk zijn. Het draaiboek 
van het regionaal plan moet tegen 2030 uitgerold worden. Dat 
betekent dat het onmiddellijk in de volgende legislatuur in de 
meerjarenplanning moet ingeschreven en gebudgetteerd wor-
den. We weten echter nog niet wat de hogere overheden daarin 
zullen investeren. Bovendien krijgt Harelbeke ook een hoppin-
punt en ook dat vraagt om investeringen. Het aangepast plan 
bevat nog veel vraagtekens rond vervoerregio’s en bovenlokale 
doelstellingen. We vrezen dat lokaal vervoer op maat waarschijn-
lijk ten laste van onze stad komt.

Zijn er naast financiële drempels nog andere?

Onze bezorgdheid is dat de mental shift, ons gedrag qua mobili-
teit, niet even snel zal kunnen volgen.

Welke aanpassing is voor de N-VA-fractie onbetwist positief?

De plannen rond een veilige schoolomgeving met de wandel-
pools, de verdere aanpak van fietsassen en trage wegen vinden 
wij goede elementen. 

Welke bedenkingen hebt u? 

Het invoeren van de zone 30 in alle centra en wijken van onze 
stad zal van iedereen van ons een aanpassing vragen. Knippen 
van straten vinden wij ook geen goede oplossing. We vrezen 
tenslotte dat we niet klaar zijn voor de organisatie van deel-
mobiliteit. Overal laadpalen plaatsen is geen oplossing voor de 
huidige noden. We investeren beter in semipublieke laadstations 
en laadmogelijkheden bij de huidige bestaande tankstations.

Is het mobiliteitsplan ambitieus genoeg? 

De N-VA-fractie mist in het mobiliteitsplan een visie rond de 
Stedestraat / wijkverzamelweg tussen Kuurne en Harelbeke 
met zijn huidige woonontwikkelingen. Ook de watergebonden 
bedrijvigheid en een regionaal overslagcentrum kwamen amper 
aan bod. Een snellere invulling van een Noord/Zuid-as is voor 
onze partij ook een must. En het invoeren, een van onze voor-
stellen, van zone 50 in plaats van zone 70 voor onze landelijke 
wegen heeft het mobiliteitsplan niet gehaald. Een gemiste kans 
volgens ons.

Hoe gaat het verder? Hebt u er nog moed op? 

Natuurlijk! Ja, er is nog veel werk aan de 
winkel, praktisch en budgettair. Maar 
daarvan zijn we niet vies. Het belang-
rijkste werk zal echter bij ons allemaal 
liggen, bij u en bij mij. Wij moeten die 
mental shift zelf doorvoeren. Maar ook 
dat kunnen we. 

Patrick Claerhout,
gemeenteraadslid

harelbeke@n-va.be



Nieuwe onkruidnorm 
“Is er al een nieuwe onkruidnorm ingesteld?” Dat vroeg N-VA-gemeenteraadslid Brecht Vandenburie op de gemeenteraad van 
juli. Hij vroeg dat nadat we zelf konden vaststellen dat het onkruid in veel straten en wijken wel erg hoog uit de grond schiet.

“Dat is spijtig en meer, het is ‘een Weireldstadt onwaardig’,” omschreef Vandenburie de groene woeker. N-VA 
Harelbeke pleit voor een nette, veilige propere stad. Ontharden en nieuw groen aanplanten kan zeker. Maar dat 
moet op de juiste plaats gebeuren en in de juiste verhoudingen. Want ontharden en nieuw aangelegde perken 
brengen heel wat extra werklast mee voor de medewerkers van de stad. Dat groenonderhoud moet dan ook uit-
gevoerd worden. Ook de opvolgingen van het proper houden van greppels kwam aan bod binnen dat verhaal.

Brecht Vandeburie 
Gemeenteraadslid

Door de droogte tijdens de zomer vorig jaar was er een 
volledig captatieverbod in West-Vlaanderen. Er werden toen 
zeventig inbreuken in West-Vlaanderen vastgesteld. Dat gaat 
van het afdammen van de waterloop tot het niet respecteren 
van het onttrekkingsverbod. Dat vernam provincieraadslid 
Johan De Poorter van de deputatie.

Informatie helpt
"In de meeste gevallen werden de zaken opgelost met behulp 
van informatieve brieven of gesprekken, maar er zijn toch zeven 
processen-verbaal opgesteld, waarvan een door de politie. Daar-
naast zijn er ook twee aanmaningen verstuurd met betrekking 
tot illegale mestopslag binnen de vijfmeterstrook en het onwet-
tig afsluiten van waterlopen," aldus provincieraadslid Johan De 
Poorter.

Geen overtredingen door eigenaren in 2022
Daarnaast vernam raadslid De Poorter dat er in 2022 geen 
overtredingen waren bij de onbevaarbare waterlopen in catego-
rie 2 die door de provincie worden beheerd. Die waterlopen zijn 
onderhevig aan specifieke regels. Er moet regelmatig onderhoud 
aan die waterlopen worden uitgevoerd aan beide zijden van 
de oevers. Daarom moeten de waterlopen en hun oevers altijd 
makkelijk toegankelijk zijn voor de waterbeheerder.

Vrije doorgang voorzien
Particulieren en landbouwers zijn verplicht om een vrije door-
gang te voorzien op de vijfmeterstrook en moeten een meter 

afstand bewaren voor grondbewerking bij waterlopen. Op de 
vijfmeterstrook moet namelijk de waterbeheerder kunnen 
passeren voor onderhoudswerken. Daarom is het niet toegestaan 
om beplantingen, bebouwing, constructies of ophogingen uit te 
voeren binnen deze zone.

Handhaving
"Handhaving is van groot belang. De Vlaamse Landmaatschap-
pij (VLM) voert actieve handhaving uit op de strook van een 
meter van de onbevaarbare waterlopen. Als er stedenbouwkun-
dige constructies binnen de vijfmeterstrook zijn opgetrokken 
zonder de vereiste vergunning, valt dat onder de bevoegdheid 
van de gemeente. De provinciale handhaving heeft namelijk 
geen stedenbouwkundige bevoegdheid. Als er beplantingen zijn 
in de vijfmeterzone, gaat de provincie altijd in gesprek met de 
aanliggende partij, wat als positief wordt ervaren", besluit Johan 
De Poorter.

Zeventig inbreuken vastgesteld in 2022 bij handhaving droogtebestrijding

Meer info over 
‘Bluuft e bitje van de 

beke’ vindt u via 
www.west-vlaanderen.

be/artikel/provincie-west-
vlaanderen-roept-op-om-
e-bitje-van-de-beke-te-

bluven

‘Bluuft e bitje van de 

www.west-vlaanderen.
be/artikel/provincie-west-
vlaanderen-roept-op-om-
e-bitje-van-de-beke-te-

www.n-va.be/harelbeke



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


